
Wisła Płock – odwlekania ciąg dalszy…

          Na ostatniej Sesji Rady Miasta Płocka (25 listopada) mieliśmy jako radni omawiać 
sytuacją w klubie Wisła Płock. Mieliśmy …
          Od wielu miesięcy czekamy jako Rada Miasta Płocka na rzetelną informację od 
Prezydenta Miasta na temat stanu sportowej spółki Wisła Płock SA. Przypomnę, iż stosowny 
punkt  przewidziany  był  w  porządku  obrad  sesji  wrześniowej.  Wówczas  to  Prezydent 
Milewski zwrócił się do Przewodniczącego Rady Miasta p. Tomasza Korgi o przesunięcie 
przedmiotowego tematu na sesję listopadową. Zarówno Prezydent jak i Przewodniczący byli 
zgodni, iż należy tak zrobić. Jako argumentację słyszeliśmy: klub ma problemy, trwają prace 
nad programem naprawczym, w listopadzie usłyszymy wszystkie szczegóły i plan wyjścia z 
kryzysu. 
          Radni Platformy Obywatelskiej byli skłonni zgodzić się na to z uwagi na „cel wyższy” 
jakim jest  dobro  klubu.  Ale  powiedzieliśmy  też  wówczas  na  spotkaniu  przedsesyjnym  u 
Przewodniczącego  Rady  Miasta  (przypominam  –  było  to  we  wrześniu),  iż  najważniejszą 
sprawą  dla  klubu  jest  powołanie  stabilnego  profesjonalnego  zarządu  sportowej  spółki. 
Mówiliśmy to na ponad miesiąc przed wygaśnięciem trzymiesięcznego okresu oddelegowania 
Wiceprezydenta Kubery na stanowisko p.o. Prezesa Klubu. Podkreślaliśmy, iż klub, tak jak 
każda  firma,  musi  mieć  prezesa.  Powtórzyliśmy to  na  wrześniowej  sesji.  Pamiętamy,  jak 
obruszył się wówczas prezydent Milewski. Usłyszeliśmy, iż decyzja należy do niego i nikt nie 
będzie mu narzucał kiedy powoła Prezesa klubu. Słyszeliśmy jednak zapewnienia, iż nastąpi 
to w odpowiednim czasie.
          I cóż mamy dzisiaj? W porządku obrad listopadowej sesji nie pojawił się punkt, 
dotyczącego sytuacji  w Klubie.  Zamiast,  po raz kolejny dostaliśmy od Przewodniczącego 
Rady  Miasta  pismo,  w którym  jesteśmy informowani,  iż  Prezydent  ponownie  wystąpił  z 
propozycją  przeniesienia  tego tematu.  Tym razem na nadzwyczajną  sesję  Rady Miasta  w 
grudniu.  Przewodniczący  (proponujący  porządek  obrad)  zgodził  się  po  raz  kolejny  z 
argumentami Prezydenta, odkładając sprawę Wisły „na przyszłość”. 
          Złożony przeze mnie na sesji 25 listopada wniosek formalny o wprowadzenie do 
porządku  obrad  „Informacji  nt.  sytuacji  w  spółce  Wisła  Płock  SA”  (zgodny  z  prośbą 
prezydenta  Milewskiego  sprzed  2  miesięcy)  został  przez  radnych  z  koalicji  popierającej 
prezydenta odrzucony.
Jeśli dodamy do tego fakt, iż klub nadal nie ma Prezesa – sprawa jest skandaliczna. Pytam 
publicznie prezydenta i popierających go radnych: co państwo chcecie ukryć przed kibicami i 
mieszkańcami miasta? Fatalną sytuację klubu czy czyjąś nieudolność?
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